

華潤電力控股有限公司 China Resources Power Holdings Company Limited

(Incorporated in Hong Kong with limited liability under the Companies Ordinance)
(根據公司條例在香港註冊成立之有限責任公司)

(Stock Code: 836) (股份代號: 836)

29 April 2025

Dear registered shareholder(s),

China Resources Power Holdings Company Limited (the "Company")

- Notice of publication of 2024 Annual Report, Circular and Proxy Form ("Current Corporate Communications")

The Company's Current Corporate Communications are available on the Company's website at www.cr-power.com (the "Company Website") and the website of Hong Kong Exchanges and Clearing Limited at www.hkexnews.hk (the "HKEx Website"). If you have elected to receive the Corporate Communications (Note) in printed form(s), the printed form(s) of the Current Corporate Communications is enclosed.

Shareholders who for any reason have difficulty in accessing the Current Corporate Communications posted on the Company Website and the HKEx Website, please send your request (specifying your name, address and request) by email at crpower.ecom@computershare.com.hk or by notice in writing to the Company's share registrar (the "Share Registrar"), Computershare Hong Kong Investor Services Limited, at 17M Floor, Hopewell Centre, 183 Queen's Road East, Wan Chai, Hong Kong. The Company will upon receipt of your request send the Current Corporate Communications to you in printed form free of charge.

Shareholders are encouraged to provide their email address to receive future Corporate Communications and Actionable Corporate Communications* of the Company. Shareholders may provide their email address by scanning the personalised QR code printed on the enclosed Reply Form (see Option 1) or completing the enclosed Reply Form and returning it to the Share Registrar by post or emailing it to crpower.ecom@computershare.com.hk (see Option 2). If no valid and functional email address is provided by you in the Reply Form, the Company will send to you the notification letter of the publication of Corporate Communications and all future Actionable Corporate Communications* in printed form, until such time when you have provided a valid and a functional email address to the Share Registrar.

If you still wish to receive printed versions of future Corporate Communications, please indicate this on the Reply Form and return it using the mailing label at the bottom (see Option 3) (no stamp is needed if posted in Hong Kong). Please refer to the notification letter on Arrangement of Electronic Dissemination of Corporate Communications sent by the Company dated 19 July 2024 which is available on the Company Website and the HKEx Website.

Should you have any queries relating to this letter, please contact the Share Registrar at (852)2862 8688 during business hours from 9:00 a.m. to 6:00 p.m. (Hong Kong time), Mondays to Fridays, excluding Hong Kong public holidays.

Yours faithfully,

China Resources Power Holdings Company Limited

Note: Corporate Communication means any document issued or to be issued by the Company for the information and action of holders of any of its securities, including but not limited to (a) the report of directors, its annual accounts together with a copy of the auditors' report and, where applicable, its summary financial report; (b) the interim report and, where applicable, summary interim report; (c) a notice of meeting; (d) a listing document; (e) a circular; and (f) a proxy form.

* Actionable Corporate Communication is any corporate communication that seeks instructions from issuer's securities holders on how they wish to exercise their rights or make an election as the issuer's securities holder.

各位登記股東:

華潤電力控股有限公司(「本公司」) - 2024年報、通函及代表委任表格(「本次公司通訊」)之發佈通知

本公司的本次公司通訊已於本公司網站<u>www.cr-power.com</u>(「**本公司網站**」)及香港交易及結算所有限公司網站<u>www.hkexnews.hk</u>(「**香港交易所網站**」)提供。如 閣下已選擇收取公司通訊^(網註)之印刷本,本次公司通訊之印刷本隨本函附上。

股東若因任何理由以致在瀏覽本公司網站及香港交易所網站上的本次公司通訊時遇有困難, 閣下可將要求(註明 閣下的姓名、地址及要求)以電郵方式 發送到本公司之電郵地址<u>crpower.ecom@computershare.com.hk</u>或以書面方式通知本公司股份過戶登記處(「**股份過戶登記處**」),香港中央證券登記有限公 司,地址為香港灣仔皇后大道東183號合和中心17M樓。本公司將於收到 閣下的要求後,盡快向 閣下免費發送有關本次公司通訊的印刷本。

本公司鼓勵股東提供電郵地址以收取本公司日後之公司通訊及可供採取行動的公司通訊*。請掃描印於隨附回條上之股東專屬二維碼(請參閱選項1),或填妥隨本函所附之回條並郵寄至股份過戶登記處或電郵至<u>crpower.ecom@computershare.com.hk</u>(請參閱選項2),以提供股東之電郵地址。若 閣下在回條中沒有提供有效且可用的電郵地址,本公司將向 閣下發送發布公司通訊的通知函及所有未來可供採取行動的公司通訊的印刷本,直至 閣下向股份過戶登記處提供有效且可用的電郵地址。

如 閣下依然希望收取本公司日後之公司通訊的印刷本,請在回條上註明(請參閱選項3),並使用底部之郵寄標籤交回(如在香港投寄,則無須貼上郵票)。詳情請參閱本公司於2024年7月19日發出的《以電子方式發布公司通訊之安排》的通知信函,該通知信函可在本公司網站及香港交易所網站上查閱。

如 閣下對本函件有任何疑問,請於辦公時間星期一至五(香港公眾假期除外)上午9時正至下午6時正(香港時間)其間致電股份過戶登記處(852)2862 8688查詢。

2025年4月29日

附註:公司麺訊乃指本公司發出或將予發出以供其任何證券持有人參照或採取行動的任何文件,其中包括但不限於:(a)董事會報告、年度帳目連同核數師報告以及(如適用)財務 摘要報告;(b)中期報告及(如適用)中期摘要報告;(c)會議麺告;(d)上市文件;(e)麺函;及(f)代表委任表格。

* 可供採取行動的公司通訊指任何涉及要求發行人的證券持有人指示其擬如何行使其有關證券持有人的權利的公司通訊。

REPLY FORM 回條

Computershare Hong Kong Investor Services Limited To: (The "Share Registrar")

17M Floor, Hopewell Centre

183 Queen's Road East, Wanchai, Hong Kong

香港中央證券登記有限公司 (「股份過戶處」) 香港灣仔皇后大道東183號 合和中心17M樓

(Please **choose ONLY ONE** of the options below) (請從以下選項中只**選擇其中一項**)

Personalized QR Code

																					專層	三角	佳硯	5			
Option 1:	Provide y											ns* (of 1	the Com	pany												
選項1:	掃瞄專屬:										-	的未	來	公司通訊	\ *												
	You are N																										
	如選擇了	選項1,	閣下無	無須 交回	本回係	£ .	·																				
Option 2:	I/we here							ing	for r	eceipt	of futu	e Co	rp	orate Co	mmı	nica	tion	s* of	f t	ne fol	low	ing	list	ed c	omp	any	
選項2:	本人/吾							, 12)確保	小回じ	ا⊤ ⊢ à	公司((F 2	本公司)	通過	雷子	÷≓	· 愁 佑	ii Ak	未本	公言	1番1	A.*				
	urities holder				пд	C 113 45	#5.62 VI		∀ ₩ ₽ / \	· 10.11/2				listed co							4 -	, v u	110				
		(0) 1000)									Chir	a Res	ou	rces Pow 投有限公	er H	•					ited						
mail address	s 電郵地址:	(Note 3/附記	注3)																								
																											I
																											_
	ted English ve 印刷本						中文印	印刷	本	e versio					L		中	, 英	文	nglish							
nature(s): ** 含: ^(附註1)							ontact 終絡電言									_		Date: 日期									
Any Ri 任何巨 If the 如本么 If you 如 퉒 If you 如 퉒 For th	e complete all v. e to be provided by form with g	no signati 或在其他 not receive 閣下的有 nan one er 、電郵、 ne of the l 中一個空标 doubt, the	ure or ot 方面填寫 e a funct 效電郵点 mail add 回條及/. boxes in 各方格內	therwise i 高不正確 tional em 也址,	ncorrect ,則本回 ail addre 下將收〕 R code, 式提供彡 no ema 號,將 ot accep	rly comp. [條將會] sys in yo syn 有關么 email, re sp: — 個 il addre: 不會有電 t any otl	leted wi. 作廢。 ur reply 可通訊 eply fori fi的電郵 ss will b 電郵地址	ll be you *已名 n and 地址 e reg	will re 生本公 d/or ot , 閣 istered 記	eceive a 司網站 her mea 下最後表 l and on 閣下只1	notificati 登載的通 ns, only t 提供的電 ly Corpor 會收取公	on lette 可函。 ne late. 郵件点 ate Co 可通訊	er o st o 地力	of the publi one email a 上將會被用 unications	cation ddres 於登詞	of the	e Co ided	rpora will b	te (Commu egistere	nica ed.			n the	Comp	oany':	s web
but no	is otherwise spec ot limited to the 另有註明,公司	annual re	port, int	erim repo	rt, notic	e of mee	ting, cir	cular	and p	roxy for	m.	-								,		-					
					PEF	RSONA	L INF	OR			OLLE 資料聲明	TIO	N S	STATEM	IEN'												
Your l to liais inform 閣下於 個人室 Your l requirs 本公言	onal Data" in the 明中所指的「個」 Personal Data p ise with you on nation, the Com	provided i	n this R	eply Fori	m will b our hold	e used i	n conne	ction	with, You	includi supply	ng but no of Perso	limit	rdir 的油	to, the Co	pter 4	86 of 1	he I	aws o	of F	Iong K	ong	("PD	PO	ate C	omm	unica	tions
核管及	於本回條所提供 資料。若 閣下 Personal Data r red to do so by l 司可就任何所說 及紀錄用絵。	pany may 的個人資 未能提供 nay be di aw and w	not be a 料將用店 足夠資料 sclosed ill be ret	able to pro 於(包括但 年,本公 or transfe ained for	ocess yo 不限於 司可能無 erred by such pe	ur instru 有關本 法處理 the Cor riod as n	ction an 公司以旨 閣下在 mpany to nav be r	電子方 E本回 its:	与式發 回條上 subsid sarv fo	t as stat 布公司 所述的打 iaries, t or our ve	ed in this 通訊*及家 旨示及/ he Share rification	Reply 閣司 成要求 Registi and re	ta t For 下持 。 rar,	rm. 有的本公 and/or oth d purposes	pany 司證多 ner co	s on a 注有關 mpani	n vol 的其 es o	untar 他事 r bod	y b 宜」 ies	asis. In :與 閣 for any	g cas 関下 y of	e of 聯絡 the s	a fa	閣下月 ed pu	是自愿 rpose	頁向本 s, or	suff 公司 wher
You h Person at <u>Priv</u> 閣下者	Personal Data r red to do so by l	pany may 的個人 表能提供 nay be di aw and w 明的用途 request be in writ mputersha 条例》的條	not be a 料將用於 足夠資料 sclosed ill be ret 或在法位 access t ting, by are.com. 天文查閱	able to pro 於(包括但 科,本公i or transfer ained for 例規定的 to and/or mail to th hk. 及/或修	ocess you 不限於 可可能無 erred by such pe 情況下, correction e Hong	ur instru)有關本 法法處理 the Con riod as n 將 閣 on of yo Kong Pr	out ion an 公司以作 閣下石 mpany to may be r 下的個。 our Pers rivacy O	電子方 E本回 o its eccess 人資料 onal fficer	方式發 可條上 subsid sary fo 外披露 Data i r of the	t as stat 布公司 所述的打 iaries, t or our ve 或轉移 n accor e Share	ed in this 通訊*及家 指示及/ he Share rification 合公司的 dance wir Registrar	Reply 閣司 或要求 Registr and re 対屬公 n the p	ta t For Far, cor pro	rm. 注有的本公 and/or oth d purposes 、股份過戶 visions of oor, Hope	pany 司證券 ner cc 處、 the P	s on a 有關 mpani 及/写 DPO. entre,	的其 es o	untary 他事了 r bod 也公司 such Quee	y b 宜」 ies 可或 reen's	asis. In 二與 『 for any 團體, quest fo Road』	以 cas 関下 y of 並 が or a East	e of 聯絡 the s 等在遊 ccess , War	a fa 。 state 當 to ncha	閣下規 ed pur 期間(and/c ni, Ho	是自愿 rpose 呆留記 or cor ng K	頁向本 s, or 核等個 rectiong o	wher 国人資 on of by

Mailing Label 郵寄標籤

Computershare Hong Kong Investor Services Limited 香港中央證券登記有限公司 Freepost No. 簡便回郵號碼: 37 Hong Kong 香港

Please cut the mailing label and stick it on an envelope to return this form to us.

No postage is necessary if posted in Hong Kong. 當 閣下寄回此回條時,請將郵寄標籤剪貼於信封上。

如在本港投寄, 閣下無需支付郵費或貼上郵票。